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Sendt til: Program- og fagutvalg ved SV-fakultetet
Studentutvalget ved SV-fakultetet

Kopi: Assisterende fakultetsdirektør, Studentparlamentet (SP), SVFF

Referat fra Studentutvalgsmøte - studieåret 2022/2023

Møtedag: 21. nov. 2022
Møtetid: 16:15-18:00
Sted: Harriet Holters hus seminarrom 120

Konstitueringssaker
Sak nr. 1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte

Godkjenning av innkalling og referat enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak nr. 2 Orientering fra SVSU v/leder/nestleder
Nestleder orienterer:

- Fått avslag på egen skjerm til SVSU. Det er fremmet forslag fra
universitetet om at vi kan få egen spilleliste på skjermene til UiO.
Foreslår å gjøre dette.

- Med tanke på vask rundt samfunnsøkonomi er det sendt henvendelse
men vi venter på svar.

- Det er planlagt møte om arbeidslivsdagene.
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Sak nr. 3 Orientering fra FU/PU
- Pecos (gjennom nestleder): Har hatt alumni-event med mange

deltakere. Skal ha julebord og har hatt diverse eventer.
- Samf.geo: Drevet med litt eksamensrelaterte arrangementer.

Planlegger julebord og frokostseminar i morgen.
- Kul.kom: Hadde eksamensboost. Jobber med studietur. Planlegger

julebord.
- Samf.øko: Det blir eksamensbooster i mange emner. Skal ha julebord

for master. Jobber med terapihundarrangement. Har fått fast avtale
med tacoteket.

- Off.ad: Har sendt ut kartlegging om studietur. Ønsker å støtte opp
andre PU/FU.

- UTV: Har fortsatt med prosjektene fra sist SVSU møte. Julebord,
hyttetur og studietur. Har hatt besøk av studiekonsulent. Skal ta opp et
problem med ett emne med instituttet.

- PSI (prof): Skal dele pris til beste underviser og ha grøtlunsj samtidig.
Har fått tre fadderkoordinatorer. Jobber med å forbedre fadderuken på
PSI. Tilretteleggingssaken er i bevegelse.

- INTER: Har hatt INTER-pils. Har funnet destinasjon og dato for
studietur. Skal ha vinterball

- OLA.: Jobber med diverse sosiale og faglige arrangementer. F.eks. et
besøk til Norgesgruppen. Skal også ha eksamensboosrt.

- STV: Har avholdt aktualitetssymposiet. Sak om inneklima er tatt opp.
Spesielt ventilasjon og varme etter vanlig kontortid. Hvis tid kan det tas
opp under eventuelt.

Sak nr. 4 Orientering fra SVSUs verv
Nestleder orienterer på vegne av kommunikasjon: Tatt opp sak om strøm og ventilasjon.

Det er også tatt opp en sak om vi skal ha emnekontakter i alle emner.
Har fått gode svar om tilrettelegging på PSI.

Læringsanalysekomité: Har laget utkast til mail som kan sendes til fakultetet.

Arbeidslivskomité: Det jobbes med markedsføring av arbeidslivsuken. Skal snart kontakte
aktørene. Holder snart nytt møte om neste fase.

Forum for studiespørsmål: Har første møte snart. Skal melde inn saker på forhånd. Usikker
på om vi har noen saker å melde inn.

Sak nr. 5 Orientering fra SP
Vararepresentant orienterer:Det er et program hvor masterstudenter kan søke penger som

ble snakket om på SP. Skal finne mer informasjon om dette. SP ønsker
TOMA ut av SiO. Det var også andre mindre saker.
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Diskusjons- og vedtakssaker
Sak nr. 6 Gjennomgang av økonomi
Økonomiansvarlig orienterer: Det er kontroll på økonomien. Vi lager ikke budsjett i år,

men til neste år lager vi budsjett. Skal ha dialog med arb.livs-dagene og
arrangementer. Går gjennom refusjonsordning. Vi har ca. 40 000,- på
konto. Vi har gitt penger til PU/FU-ene. Noen PU/FU-er skal fortsatt få
penger fra SVSU. Foreslår endelig diskusjon på hvordan vi skal
honorere på neste møte.

Sak nr. 7 Evaluering av skapklipp ved Marwa
Kontoransvarlig orienterer: Ønsker å høre hvordan det gikk med skapsklipp.

● INTER: Ønsker bedre håndtering av mat og tydelige retningslinjer før
skapklipp.

● UTV: Noen så ikke fare for skapsklipp. Prøver til neste semester å
utvikle systemet. Ønsker å henge opp informasjonslapper på alle skap
om hvordan man betaler skap. Da slipper vi å henge opp fare for
klipping-lapper til neste år. Vi må registrere hvem som henter hva.

● Nestleder: Vi har klippet nærmere 50 skap.
● UTV: Skal gå igjennom saker hvor vi eventuelt skal refundere penger.

På HF har de annet system, usikker på hvordan vi skal gjøre det hos
oss.

● Nestleder: Vi må bruke skjermene og SOME for å informere om
skapsbetaling og skapsklipp.

● UTV: Selve skapsklippen gikk greit.
● PSI (prof): Ønsker skapsklipp hvert semester for å rydde jevnlig i

skapene. Spesielt mtp. de populære skapene.
● Kul.kom: Anbefaler å sende fellesmelding på Canvas om skapsklipp.
● UTV: Opplever at 50 kr er rettferdig.
● PSI (prof): Det er fint om informasjon om bokskapene kommer inn i

fadderukene.
● UTV: Kan lage en håndbok om skapklipp da det ikke er noen i dag. Det

skal være et boksalg neste semester. Det er bra om vi begynner tidlig
med planleggingen. Tror det er lettere å selge bøkene om vi samler
bøkene etter emner.  Foreslår at man kan ha litt give-aways knyttet til
bokkjøp for at salget skal gå bedre denne gangen enn sist gang.

● Samf.øko: Kan ev. lage et alternativt bibliotek på lesesalen av
fagbøkene.

● Nestleder: Bør ha boksalg i slutten av januar. Kan også promotere for
boksalg i forkant på SOME og skjermene.

● UTV: Alternativ til boksalg er at vi gir vekk alle bøkene. Det er da risiko
for at de ikke hentes.
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Sak nr. 8 Evaluering av stand ved Guttorm og Signe
PSI (prof) orienterer: Fikk godt inntrykk av stand. Flere var interesserte og flere svarte på

undersøkelse. Gikk bra å samarbeide med U1 om kaffe. Ønsker roll-up
eller banner for SVSU. Fungerte bra med pepperkaker og kjeks.

Annet
Sak nr. 9 Eventuelt

A) Samf.øko orienterer: Er det noen oppdateringer angående printerkvote?
● Nestleder: Vi fikk forslag om 300 sider fordelt på hele SVSU.

B) Kontoransvarlig orienterer: Vinduene skal skiftes på SVSU-kontoret. Vi må derfor
rydde kontoret. Foreslår at de fire siste kontorvaktene kan brukes til å
gjøre dette.

C) Kontoransvarlig orienterer: Foreslår at vi legger til litt informasjon på tavlen til SVSU
info så den sier litt om hva vi gjør.

D) Nestleder orienterer: Det er forespurt om vi kan holde dette og neste møte digitalt i
tillegg til fysisk. Det avklares før neste innkalling.

● STV: Jeg kan sende med teams-innkalling hvis det er relevant.

E) Nestleder orienterer: Det er ønske om et sosialt arrangement for SVSU. F.eks. et på
nyåret. Dette kan diskuteres på neste uke.

F) Økonomiansvarlig orienterer: Det er noen utestående penger. Samf.geo. og TIK har
utestående penger.

Møtet er hevet 18:02

21. nov. 2022

Beste hilsen
Hugin Dyre Jacobsen
Leder for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet

Håkon Wraa Måge
Sekretær for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet
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